
Raadsvraag

Nieuwe inzamelingsmethode 
kerstbomen

Afkomstig van Raadslid J. Raemakers

Politieke groepering D66

Datum binnenkomst 
vraag op raadsgriffie
+ 
afhandelingstermijn

28dec22
+
30 kalenderdagen

Portefeuillehouder Wethouder H. Wijers-Van der Linden

Afdeling
+
Team

Ruimte
+
Ontwikkeling

Join- 
raadsvragenboek

2022-216

Vragen De gemeente Leudal heeft inzamelpunten gemaakt voor kerstbomen. 
Voorheen werden de kerstbomen opgehaald door RD Maasland en 
door verenigingen in diverse dorpen. Ons bereiken signalen dat deze 
verenigingen niet op de hoogte zijn van deze nieuwe 
inzamelmethode. De fractie van D66 heeft hierover twee vragen: 

Vragen

1. Wat heeft u doen besluiten om de inzameling op een andere
     manier in te richten? 

2a. De verenigingen die altijd kerstbomen hebben ingezameld, 
     mogen die dat nu niet meer doen? 
2b. Kunt u deze verenigingen van een uitleg voorzien? 

3a. In Haelen heeft een bedrijf massaal kerstbomen weggebracht. 
      Is dit toegestaan? 
3b. Moet dit niet gezien worden als bedrijfsafval?



Datum: 24.01.2023
 

Ambtelijk advies

Correctie in inleiding: Voorheen was niet RD Maasland betrokken bij 
de kerstbomeninzameling, maar de firma Peeters.

1. Bekend was dat de kerstbomeninzameling niet in ieder dorp 
hetzelfde georganiseerd was er dat er steeds moeilijker vrijwilligers 
te vinden waren. In steeds minder dorpen konden de bomen huis-
aan-huis ingezameld worden. Daarom is de opdracht van 
kerstboominzameling bij een professionele partij neergelegd: 
Reinigingsdienst Maasland.

2a. Nee. Het is ondoenlijk om per kern de kerstbomeninzameling 
apart te organiseren.
2b. De verenigingen die zich gemeld hebben, zijn hierover 
geïnformeerd.

3a. Nee, dit is niet toegestaan. In deze situatie is handhaving 
ingezet.
3b. Klopt, dit is bedrijfsafval. 

Datum: 24.01.2023
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